
Hadsten Bridgeklub

Generalforsamling den 24, april Z0ZZ

Referat

Deltagere: 28 klubmedlemmer og 4 kursister

Dagsorden;

1. Valg af dirigent og referent.
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år.
3. Godkendelse af det reviderede regnskab.
+. Godkendelse af budget.
5. Fastsættelse af kontingent.
6. Indkomne forslag.
7. Valg af formand flige år),
B. Valg af kasserer [ulige årJ.
9. Valg af sekretaer [ulige år).
10. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer[lige/ulige årJ.
11. Valg af suppleanter.
L2"Valg af revisor og revisorsuppleant.
13. Evt. valg til distriktets generalforsamling.
14. Eventuelt.

Forløb

1. Dirigent Peter Lindhardt blev valgt og konstaterede at general-
forsamlingen var rettidig indkaldt. Referent: Lis Søndergaard.
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2. Formandens beretning.
I September afholdt vi et åbent hus arrangemen! og det resulterede i I nye
kursister. Et par sfykker er faldet fra, men de øvrige hænger i, og vi regner
med at se nye ansigter både til RealBridge henover sommeren og den 

-

kommende saeson i september.
Vi har haft en stabil sæson og heldigvis ingen problemer med begrænsninger
og Corona.
Efterårs sæsonen sluttede med en hyggelig juleafslutning, og nu står vi foran
at afslutte forårssaesonen.
Da vores Bridgeborde er meget slidte, har vi ansøgl Elro fonden om pengene
til køb af 10 nye, som vi har f.ået bevilget. Så dem skal vi have købt til den
kommende sæson. Vi vil søge Nordea Fonden om penge til en ny PC/printer.
Erfaringen fra sidste sæson er, at vi er for sårbare ved sygdom, ferier o.lign.
For at afhjælpe det, vil vi lave et antal udvalg, hvor vi håber at kunne trække
på flere medlemmer og få substitutter på alle poster. Det gælder
undervisning, turnerings afuikling, kortblanding markeds føringo.s.v.
Næste sæsoni
Nye medlemmer: Vi har allerede nu planlagt et nyt Åbent hus arrangement
mandag den 14. August kl. 19:00 og vi har 4-5 potentielle kursister på
venteliste allerede nu. Så det tegner godt. Vi håber også, at vi kan få et lidt
mere konstruktivt samarbejde med Ældresagen denne gang.
Men vi vil også bede alle nuværende medlemmer reservere datoen, da vi
gerne vil have mange hjælpere til at sikre det bliver et hyggelig arrangement
og om at tænke over, hvem der kunne være mulige nye medlemmer, naboer,
bekendte, familie medlemmer o.s.y. Så spred budskabet, vi har brug for nye
medlemmer.

Turneringer:
Vi vil stadig udbyde 2 gange om ugen * mandag og torsdag
Mandag aften kl. 18:30 i sundhedscentret som vi kender det.
Torsdag eftermiddag. vi har fået lovning på træningskøkkenet på
Sundhedscentere! så vi igen er samlet på en adresse. |eg håber, der vil være
deltagere til, at vi kan fastholde dette hold, da det er en styrke for klubben at
tilbyde turneringer 2 gange om ugen, og at det er en aften og en eftermiddag.
Misbrug af identiteter: Sidste uge blev klubben udsat for et IT angreb. Der
er blevet oprettet en e-mail adresse som skal se ud til at komme formanden i
Hadsten Bridgeklub. ib.hadstenbridgeklub@outlook.com Herfra er der er
afsendt e-mails til to af klubbens bestyrelses medlemmer, hvor de bliver bedt
om at hjælpe med en hasteopgave. I begge tilfælde kontaktede de mig, og det
stoppede her. Den ene nåede at svare en gang og fik en yderligere en mail,
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hvor hun blev bedt om at hjælpe med indkøb af nogle gavekort på nette! så
det lugter langt væk af forsØg på at misbruge kreditkort oplysninger.
sagen er anmeldt til Østjyllands Politi og Dansk Bridgeforbund er
underrettet, da det jo også kan ramme andre klubber.
Heldigvis reagerede de to bestyrelser medlemmer fuldstændig korrekt, de
ringede til mig i stedet for at svare på henvendelsen, så husk det hvis det sker
igen, ring hellere end gang for meget end en gang for lidt.

Økonomi:
Klubben har en sund økonomi. Det s§ldes primært alt det ulønnede arbejde,
der udføres i klubben f. eks. Undervisning som kræver mange ressourcer, så
en stor tak til Lykke og Find for indsatsen.
Detaljerne vil komme under Regnskab og Budget.

3. Godkendelse af regnskab. Det reviderede regnskab godkendes.
4. Godkendelse af budget, Der bliver et lille overskud. Budgettet

godkendes.
5. Fastsættelse af kontingent. Det hidtidige kontingent fastholdes.

D.v.s. 600 kr. for deltagelse 1 gang ugentlig og 800 kr, for
deltagelse 2 gange ugentlig. Derudover betales 150 kr. for
deltagelse i sommerbridge. Beløbet indbetales først i september
måned, evt. sammen med 150 kr. hvis man har deltaget i
sommerbridgen. HUSK at oplyse navn sammen med
indbetalingen.

6. Indkomne forslag. Bestyrelsens forslag om oprettelse af
underudvalg, som nævnt i beretningen. Forslag godkendt.

7 , Valg af formand. Ikke aktuelt
B. Valg af kasserer. Birgit Foged blev valgt som kasserer.
9. valg af sekretær. Kirsten Knudsen blev valgt som sekretær.

10. Valg af bestyrelsesmedlem. Lykke genvælges.
11. Valg af suppleanter. Agna skriver og Peter Lindhardt blev valgt

som suppleanter.
12. Valg af revisor og revisorsuppleant. Grethe Vognsen blev valgt

som revisor og Charlotte Eberhard blev valgt som
revisorsuppleant.
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13. Evt. valg til distriktets generalforsamling. Ingen indstillet.
Bestyrelsen følger udviklingen. Hvis der kommer emner af interesse
for os, kan interesserede indstilles.

14. Eventuelt. Lykke takkede for hjaelp til undervisning
Herefter takkede Peter Lindhardt for god ro og orden og lukkede
generalforsamlingen.

Den nye bestyrelse:
Formand: Ib Søndergaard
Kasserer: Birgit Foged
Sekretær: Kirsten Knudsen
Bestyrelsesmedlemmer: Bente Middelboe og Lykke Albrechtsen
Suppleanter: Agna Skriver og Peter Lindhardt
Revisor: Grethe Vognsen
Revisor suppleant: Charlotte Eberhard
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Søndergaard
Formand

Peter Lindhardt
Dirigent

4- v

S Øndergaard
Referent


